
輔導科 108年度 8月份家屬活動看板 

The Bulletin Board of the Family Activity in August, 

2019 

1. 八月份收容人家庭支持方案「受戒治人順流返家」 

The Family-Supporting-Inmates Program: “Helping The Inmates 

Recovery and Going Home Smoothly” in August 

8 月 23日下午，本所辦理八月份收容人家庭支持方案「受戒治人順流返家」

家庭輔導團體活動，於中正堂舉行，共計 6組家庭、11名家屬參加，團體帶

領為本所臨床心理師江蕙娟、梁瑞珊、陳秀卿、張碧娥、張雲傑。 

In the afternoon of August 23, we held the family-supporting-inmates 

program: the family counselling group to help the inmates get recovery 

and go home smoothly” in Zhong Zheng Hall in August. There were 6 

families, including 11 family members joining this program. The group 

leaders are 5 clinical psychologists in the center. 

相關照片 相關照片 

  



  

 

2. 108年度中秋節電話懇親 

The 2019 Family-Call-Visiting for the Mid-Autumn Festival 

8 月 29日上午 於一教區團體輔導室及三教區日新堂舉行 108年度中秋節電話

懇親，一教區收容人、二教區收容人(受觀察勒戒人除外)及各視同作業單位

等 329名參加，三教區受刑人 255名參加，共計 584名。 

In the morning of August 29, we held the family-call-visiting for the 

Mid-Autumn Festival in the section 1 and section 3. There are 329 

inmates from the section 1 and 2 as well as 255 inmates from the section 

3 attending this activity. 

相關照片 相關照片 



  

  

 

3. 家庭支持日活動 

Family Day of The Libertas Foundation 

8 月 30日財團法人利伯他茲教育基金會於中正堂舉辦家庭支持日活動，活動

由所長主持，分為上、下午 2場，上午場計有 10組家庭、19名家屬參加，下

午場計有 7組家庭、18名家屬參加，共計有 17組收容人家庭、37名家屬參

加。 

The Family-Day activity was held by Libertas Foundation in Zhong-Zheng 

Hall on August 30. The activity was hosted by the Superintendent and 

there were two sections: one was in the morning (10 families and 19 



family members participating) and the other was in the afternoon (7 

families and 18 family members participating). 
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